

兹证明

昆山丘钛微电子科技股份有限公司

江苏省苏州市昆山高新技术产业开发区台虹路3号 (IATF USI: YAX4TY)

的质量管理体系适用于

车载摄像头的设计和生产

已经NQA根据标准

IATF 16949:2016

审核和注册

本注册要求组织必须按照上述标准保持其质量管理体系,并由NQA进行监督。 若有任何争议, 以英文证书为准。

获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格,此证书方继续有效。

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www. cnca-gov. cn)上查询。

SNQA查询网站: www. snga. com. cn

L.N. A

Managing Director

NQA Certificate No: T13007

IATF Certificate No: 0482141

First Issue Date:

02 September 2023

Valid Until:

01 September 2026

Version:

2



Reproduction of the IATF 'globe' logo in any form is strictly prohibited by copyright





This is to certify that the Quality Management System of:

Kunshan QTech Microelectronics Co., Ltd.

No. 3, Taihong Road, High and New Technological Industrial Development Zone, Kunshan, Suzhou City, Jiangsu Province, China (IATF USI: YAX4TY)

applicable to:

Design and manufacturing of vehicle-mounted cameras

has been assessed and registered by NQA, Warwick House, Houghton Hall Park, Houghton Regis, Dunstable, LU5 5ZX, UK against the provisions of:

IATF 16949:2016

This registration is subject to the company maintaining a quality management system to the above standard, which will be monitored by NQA.

Managing Director

L.N.X

NQA Certificate No: T13007 IATF Certificate No: 0482141

First Issue Date:

02 September 2023

Valid Until:

01 September 2026

Version:

2

Reproduction of the IATF 'globe' logo in any form is strictly prohibited by copyright

